
Predsjedništvo Udruge HSR 
Dubrovnik, 17.ožujka 2005.  
 
 
                                              ZAPISNIK 
 
 Sa 6. sjednice Predsjedništva Udruge HSR, održanoj u Dubrovniku 17.ožujka 2005. god. 
hotel President Dubrovnik u Dubrovniku  s početkom u 16,00 sati. 
 
Nazočni članovi Predsjedništva i ostali: 
Neda Tolj Kramarić, Mladen Kamenjarin, Ivanica Belamarić, Marina Petković, Ankica 
Lambaša Spahija, Davor Vidaković, Željko Vukelić, Jure Kuprešak, Željka Štefša, Anđelka 
Mioč, Ante Perušina, Jakov Bevanda, Stanko Berečki, Grgo Luburić-tajnik i Ivica Lovrić-
preddsjednik. 
 
Predsjednik Predsjedništva Udruge Ivica Lovrić,  pozdravlja nazočne članove uz napomenu da su 
uz članove predsjedništva na sjednicu pozvani i članovi Časnog vijeća i Nadzornog odbora, te 
konstatira da se od članova Časnog vijeća pojavila samo kolegica Marina Petković kojoj posebno 
zahvaljuje .Također upoznaje nazočne članove da su kolege Živković i Ivanković najavili 
telefonsko glasovanje u koliko bude potrebno. 
Ivica Lovrić predlaže dnevni red na usvajanje: 
 
 DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 4.i 5. sjednice Predsjedništva UHSR-a 
2. Analiza rada Stručnog skupa održanog u Opatiji 2.,3 i 4. ožujka 2005. 
3. Analiza Skupštine UHSR-a održane u Opatiji 2. ožujka 2005. godine 
4. Financijski izvještaj za 2004.godinu 
5. Različito 

 
Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi na predloženi dnevni red, predsjednik Udruge dao je 
dnevni red na usvajanje. 
Zaključak: Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 
Prije prelaska na prvu točku dnevnog reda ,  Jure Kuprešak  predsjednik Zajednice Ugostiteljsko-
turističkih škola Republike Hrvatske pozdravlja sve nazočne i zahvaljuje što se sjednica održava 
u okviru Gastra 2005. 
 
Ad.1. Zapisnik sa 4., i 5. sjednice Predsjedništva jednoglasno je prihvaćen bez primjedbi. 
 
Ad.2. Nakon nekoliko informacija Ivice Lovrića  sa stručnog skupa u Opatiji i konstatacije da 
će se stručni skupovi u buduće održavati u suradnji s Ministarstvom ili Zavodom za školstvo, za 
diskusiju su se javili slijedeći : 
Davor Vidaković, pohvaljuje organizaciju stručnog skupa, a posebno nazočnost gostiju iz Italije, 
Njemačke i Francuske i predlaže da se i u buduće ovako nastavi. 

http://www.ravnatelj.hr/Dokumenti/Financ_izvjestaj.doc


U diskusiji u kojoj su sudjelovali: Belamarić, Tolj-Kramarić, Mioč, Lambaša , Kamenjarin, 
Vukelić, Luburić, organizacija skupa je pohvaljena uz primjedbu koja se odnosi na prevelik broj 
radionica i nenazočnost ministra Primorca prvi dan skupa. 
Zaključak: Daje se maksimalna podrška ovakvoj organizaciji stručnih skupova, svakako u 
organizaciji s Ministarstvom ili Zavodom . 
Obzirom na obećanja Ministra , bilo bi poželjno da se s Predsjedništva uputi dopis Ministru uz 
zamolbu da na ustanove dođe neki pisani materijal od strane Ministarstva kad je u pitanju regres 
i smjenski rad, jer su tumačenja na terenu različita. 
Također je potrebno u pisanom obliku poslati Ministarstvu naše zahtjeve u svezi statusa 
ravnatelja kako bi adekvatno mjesto dobili u izmjenama Zakona o srednjem školstvu. 
 
Ad.3. Nakon uvodnog izlaganja Ivice Lovrića , zaključeno je da je Skupština protekla uredu i 
da je na ovakav način u  buduće treba organizirati. O lokaciji održavanja idućeg stručnog skupa , 
kao i temama već sada treba razmišljati kako bi se od kraja svibnja moglo započeti sa 
pripremama. Predloženo je da slijedeći skup bude negdje u unutrašnjosti  Vidaković/.  Lovrić je 
izvijestio da zapisnik sa Skupštine nije završen / razlog- kolegica Rebić je bolesna /. 
 
Ad.4. Financijsko izvješće za 2004.god. bez primjedbi jednoglasno prihvaćeno. 
 
Ad.5.Ivica Lovrić je izvijestio nazočne da se trebalo sastati Časno vijeće , ali zbog nedolaska svih 
članova to se odgađa za naredni put. Također je izvijestio o svojim aktivnostima vezanim uz 
kontakte s čelništvom Ministarstva o problematici Zakona, smjenskog rada i regresa, te da će sve 
poduzeti kako bi se prijedlozi Predsjedništva uvažili. 
 
 
 
                                                                                 Sastanak završio u 18,20 h 
 
 
  Zapisnik vodio:                                                                 Predsjednik Udruge: 
_______________                                                         _______________ 
Tajnik: Grgo Luburić                                                             Ivica Lovrić 
  
 


